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PROJEKT 

 

 

 

 

 

RADA GMINY GNIEZNO 

 

Protokół nr L/2022 
 

z L nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno VIII kadencji w dniu 17 maja 2022 r.                                   

zwołanej w trybie zdalnym za pomocą oprogramowania do prowadzenia 

wideokonferencji 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 14 radnych. Nieobecna radna Kamila 

Butrymowicz.                      

 

 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Wójt Gminy Gniezno – Maria Suplicka, 

2. Inspektor w Referacie Gospodarki i Rozwoju – Krzysztof Kaźmierski, 

3. Mecenas – Justyna Nowak. 
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Przyjęty porządek obrad L nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno: 

1. Otwarcie L nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie:  

a) uchwalenia i przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Gniezno do roku 

2030”. 

3. Zakończenie obrad L nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno. 
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Przebieg L nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno w dniu 17 maja 2022 r. 

 

1. Otwarcie L nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Otwieram L sesję Rady Gminy Gniezno. Sesja została zwołana na 

podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym – Dz.U. z 2020r. poz. 

713 ze zmianami oraz art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID19 i innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych – Dz.U. poz. 374 ze zmianami i zostanie przeprowadzona w 

trybie zdalnym. 

Witam serdecznie Wójta Gminy Gniezno – Panią Marię Suplicką. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Dzień dobry. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Witam Panie i Panów radnych Gminy Gniezno. Witam 

pracowników Urzędu Gminy Gniezno i wszystkie osoby, które obserwują naszą transmisję L sesji Rady 

Gminy.  

W związku z tym, że sesja odbywa się zdalnie, sprawdzę obecność wyczytując alfabetycznie imiona i 

nazwiska radnych, żeby określić czy mamy kworum do podejmowania uchwał w dniu dzisiejszym. 

Będę odczytywał listę obecności, a Państwo będą mówić czy są obecni. Proszę bardzo o zadbanie, żeby 

była identyfikacja głosowa i wizualna, żebym wiedział, że to Państwo.  

Radna Maria Brykczyńska? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz? Radny Ciesielski Łukasz? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Dobrzyński Patryk? Pan radny Dobrzyński? 

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Byłem wyczytany? Jestem, ale nic nie słyszę. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dobrzyński Patryk? Jest Pan? Teraz Pan słyszy? 

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem, ale coś zacięło. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

 

- Radny Bolesław Dziel: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Obecna. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Nie widać Pani. Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

 

- Radny Ryszard Majewski: Obecny. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona? 

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – obecny. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Obecna. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jeszcze wrócimy do Pani radnej Kamili Butrymowicz. Czy Pani 

Kamila jest obecna i nas słyszy? Nie ma, więc w tym momencie jest 14 obecnych radnych, nieobecna 

jest radna Kamila Butrymowicz, więc uchwały podejmowane w dniu dzisiejszym będą prawomocne. 

Jeżeli coś się będzie zmieniało to będę Państwa o tym na bieżąco informował. 

Proszę o wyłączenie urządzeń mobilnych, aby nie utrudniały dzisiejszych obrad. 

Zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady Rady są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy Gniezno – Pani Marii Suplickiej. Wniosek wpłynął w 

dniu 13 maja i otrzymali Państwo wniosek, bo we wniosku był zawarty również porządek dzisiejszej 

sesji. Czy ktoś z Państwa może chciałby zgłosić jakieś poprawki do porządku, dołączyć jakiś punkt? Jest 

taka możliwość – możemy nawet przy sesji nadzwyczajnej zmienić porządek, ale warunek jest taki, że 

musi być większość bezwzględna i musi być poparcie, zgoda osoby wnioskującej o sesję.  

Nie widzę, nie ma zgłoszeń, w takim razie uznaję, że będziemy dzisiaj pracować zgodnie z porządkiem 

zaproponowanym przez Wójta Gminy Gniezno we wniosku o zwołanie sesji.  

Drodzy Państwo, w kwestii głosowania – jeżeli przejdziemy już do właściwej uchwały i będziemy ją 

omawiać to przy głosowaniu również będzie głosowanie imienne. Ja będę odczytywał Państwa 

nazwisko i trzeba będzie powiedzieć „jestem za”, „jestem przeciw” lub „wstrzymuje się od 

głosowania”, natomiast jeżeli ktoś z Państwa będzie chciał wziąć udział w dyskusji to proszę zaznaczyć 

rączkę, ewentualnie napisać na czacie „proszę o udzielenie głosu”. Jeżeli do tego momentu nie ma 
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pytań to zamykam punkt 1 i przechodzimy do punktu 2 – „Podjęcie uchwały w sprawie…”. 

Przechodzimy do uchwały ws. uchwalenia i przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Gniezno do roku 2030”. 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie:  
   a) uchwalenia i przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Gniezno do roku 2030” 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Oddaję głos Wójtowi Gminy Gniezno – Pani Marii Suplickiej. 

Proszę, Pani Wójt. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, może na początku podziękuję serdecznie 

za szybkie zwołanie sesji nadzwyczajnej, bo mamy rzeczywiście nadzwyczajną sytuację. Otrzymaliśmy 

pismo z Urzędu Marszałkowskiego, iż na etapie formalnej oceny wniosku o termomodernizację naszych 

obiektów musimy dokonać pewnej aktualizacji zmiany w Planie Gospodarki Niskoemisyjnej, który był 

przyjmowany uchwałą w 2020r. W związku z tym przedstawiam Państwu projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia i przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Gniezno do roku 2030”. Odwołując 

się do uzasadnienia:  

Obowiązujący dotychczas Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Gniezno został przyjęty uchwałą 

nr XXVII w 2016r. Uchwała ta została zmieniona uchwałą nr XLV w 2022r. Przepraszam, pomyliłam – 

nie 2020 tylko 2022. Idąc dalej, przyjęcie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej umożliwia wystąpienie o 

pozyskanie środków zewnętrznych służących realizacji projektów wskazanych w Planie Gospodarki 

Niskoemisyjnej, w tym m.in. wskazania dwóch obiektów – budynku Urzędu Gminy Gniezno oraz 

budynku przedszkola w Pyszczynie. Jednocześnie wnoszę tutaj do Państwa o uchwalenie autopoprawki 

– załącznik, który jest elementem integralnym projektu uchwały, winien być nazwany „Plan Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Gniezno do roku 2030”, bez użycia określenia „aktualizacja”. Dziękuję. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Wójt. Drodzy Państwo, otwieram dyskusję nad 

projektem tej uchwały. Proszę o zadawanie pytań. Mam zgłoszenie – Pani radna Agnieszka Rzempała-

Chmielewska, udzielam głosu. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Pani Wójt zgłosiła propozycję jednej autopoprawki, 

natomiast chwilę wcześniej rozmawialiśmy z Panią Mecenas i sugerowaliśmy drugą korektę w §4 – 

chodzi o dopisanie jeszcze jednej uchwały. Ja mogę o to zawnioskować, to już nie ma znaczenia kto, 

tylko pytanie czy możemy o tym porozmawiać. 

 

- Mecenas Justyna Nowak: My rzeczywiście zmienimy też §4 – to będzie druga autopoprawka zgłoszona 

przez Panią Wójt, poprzez dopisanie tej drugiej uchwały z 2022r., czyli treść §4 zacznie brzmieć tak, że 

traci moc pierwotny Plan z 2016r. oraz uchwała z 2022r.  

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ok, czyli w sumie dwie autopoprawki Pani Wójt wnosi. 

 

- Mecenas Justyna Nowak: Tak. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jeszcze chciałam zapytać, bo generalnie zmiana, którą 

podejmowaliśmy w styczniu, a teraz podejmujemy po raz drugi – rozumiem, że one wynikają z tego, że 

ogłaszane są nabory na pozyskanie środków. Czy w tym Planie nie warto by było, aby była ogólna 

informacja, że termomodernizacji i wszelkim działaniom winny podlegać wszystkie jednostki 

organizacyjne gminy? W tym momencie byśmy sobie otworzyli drogę, że nie byłoby potrzeby na 
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przyszłość znowu takiej sytuacji, że jest sesja nadzwyczajna. Teraz wymieniamy enumeratywnie, że 

chodzi o Urząd Gminy i o przedszkole w Pyszczynie, a czy nie moglibyśmy zrobić, że np. danym 

procesom podlegają wszystkie jednostki organizacyjne? Czy to nie może tak być? W momencie, gdy 

mamy ogólny taki zapis, to czy będziecie Państwo składać na to czy na to, to jest sprawa otwarta, a tak 

to za każdym razem będzie ta uchwała zmieniająca potrzebna. 

 

- Wójt Maria Suplicka: W Planie Gospodarki Niskoemisyjnej tak to nie może być przedstawione. Nie 

działa to w taki sposób, że możemy ogólnie przyjąć termomodernizację wszystkich obiektów. Musi być 

z nazwy wskazany obiekt, który poddajemy termomodernizacji i dzisiejsza uchwała wywołuje Plan 

Gospodarki Niskoemisyjnej, który uwzględnia z nazwy te dwa projekty, które zamierzamy poddać 

termomodernizacji. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Drodzy Państwo, proszę o zadawanie pytań. Za chwilę poddam 

pod głosowanie dwie autopoprawki, a potem właściwą uchwałę. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja się zgłaszam. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Już, momencik. Proszę bardzo, Pani radna Maria Brykczyńska. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Czyli rozumiem, Pani Wójt, że za każdym razem będzie trzeba dokonywać 

zmiany, jeżeli inny budynek będzie podlegał termomodernizacji? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Tutaj dostaliśmy wprost wytyczne z Urzędu Marszałkowskiego, że musimy 

uszczegółowić zapisy Planu Gospodarki Niskoemisyjnej w tym zakresie. Czy będzie to za każdym razem 

wymagane – trudno mi teraz o tym przesądzić. Proszę też zwrócić uwagę, że projekt, który złożyliśmy, 

jest to projekt złożony jeszcze w starej perspektywie. Czy w nowej perspektywie będzie takie 

oczekiwanie – trudno powiedzieć. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jeszcze drugie pytanie, nie wiem czy to Pani Wójt odpowie czy może 

pracownik – jakie, w skrócie, są największe zmiany w tym nowym PGN? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Ja poproszę Pana Krzysztofa Kaźmierskiego, bezpośrednio prowadzącego 

sprawę. 

 

- Inspektor Krzysztof Kaźmierski: Dzień dobry Państwu. Poprzedni Plan Gospodarki Niskoemisyjnej 

opracowany w 2016r. był zrobiony głównie z myślą o inwestycji budowy ścieżki rowerowej i wszystkie 

dane, które dotyczyły wpływu na środowisko, ochrony środowiska, zysków, dotyczyły tego 

rozwiązania. W styczniu uchwała była taką uchwałą kosmetyczną - próbowaliśmy dopisać brakujące 

inwestycje. Niestety uchwała ta w następnym etapie będzie podlegała ocenie przez audytora 

energetycznego Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu i 

tutaj te inwestycje muszą być bardzo dokładnie opisane. Zmienia się bardzo dużo, ponieważ dane z 

2016r., a dane dzisiejsze odnośnie emisji, zanieczyszczeń czy ogólnie ochrony środowiska uległy bardzo 

dużej zmianie. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wydał swoje 

zarządzenie, które określa dokładnie co ma być w Planie Gospodarki Niskoemisyjnej i te wszystkie 

punkty, które muszą zawierać ten Plan posiada. Mamy już wstępną ocenę projektu tej uchwały – 

pozytywną ocenę doradcy energetycznego odnośnie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję. 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Czy Państwo radni chcieliby jeszcze zabrać głos w dyskusji nad 

tym projektem uchwały? Jeżeli nie, to za chwilę poddam pod głosowanie dwie autopoprawki, tylko 

proszę Panią Wójt o przedstawienie tych autopoprawek. Jedną autopoprawkę Pani Wójt mam 

zredagowaną i mogę ją ewentualnie odczytać. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Tak, poproszę. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: To będzie autopoprawka polegająca na zmianie §4, poprzez 

dodanie zapisu, że traci moc uchwała nr XXVII z dnia 29 listopada 2016r. ws. uchwalenia i przyjęcia 

„Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Gniezno” oraz uchwała nr XIV/356/2022 z dnia 27 

stycznia 2022r. Chodzi tylko o dopisanie tej uchwały, która była uchwalana w styczniu. To jest ta 

autopoprawka, o której rozmawiała przed sesją Pani radna Rzempała z Panią Mecenas. 

Druga autopoprawka Pani Wójt – czy jeszcze raz można ją przywołać? 

 

- Wójt Maria Suplicka: W nazwie załącznika „Plan Gospodarki Niskoemisyjnej do roku 2030” usuwa się 

zapis „aktualizacja”. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Na której stronie jest ten załącznik? 

 

- Wójt Maria Suplicka: To jest pierwsza strona nazwy programu. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ten jeden wyraz tylko, tak? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Tak. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Drodzy Państwo, poddaję pod głosowanie. Będziemy głosować 

dwie autopoprawki. Najpierw poddam pod głosowanie tą autopoprawkę, którą zgłosiła Pani radna 

Rzempała i Pani Wójt ją potwierdziła, potem tą autopoprawkę odnośnie załącznika, a potem będziemy 

głosować całą uchwałę. 

Poddaję pod głosowanie autopoprawkę polegającą na zmianie §4, poprzez dopisanie zdania „oraz 

uchwała nr XIV/356/2022” z dnia 27 stycznia 2022r. Czy dla Państwa jest zrozumiała ta autopoprawka, 

którą będziemy głosować? Poddaję tą zmianę pod głosowanie. 

Przystępujemy do głosowania imiennego. Radna Maria Brykczyńska? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz jest nieobecna, nie słyszy nas. Radny 

Ciesielski Łukasz? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Dobrzyński Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 
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- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona? 

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła autopoprawkę nr 1 do projektu uchwały w sprawie uchwalenia i 
przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Gniezno do roku 2030” 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie – 

14 obecnych radnych poparło autopoprawkę.  
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Teraz ta druga autopoprawka też przez Panią Wójt zgłaszana, dot. usunięcia słowa „aktualizacja”, które 

znajduje się na pierwszej stronie omawianej w dniu dzisiejszym uchwałę. Przyjmujemy tą stronę bez 

słowa „aktualizacja”. Czy jest to dla Państwa radnych zrozumiałe? Dobrze, w takim razie poddaję tą 

autopoprawkę pod głosowanie i ponownie głosowanie imienne. Radna Maria Brykczyńska? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz nieobecna. Radny Ciesielski Łukasz? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Dobrzyński Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 

 

- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona? 

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani radna Pajkert Iwona? 
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- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła autopoprawkę nr 2 do projektu uchwały w sprawie uchwalenia i 
przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Gniezno do roku 2030” 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie. Autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie – 14 obecnych ją poparło. 

Teraz, drodzy Państwo, przechodzimy do głosowania tej właściwej uchwały. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Panie Przewodniczący, ja chciałabym zgłosić jedną uwagę, bo w trakcie 

głosowania pierwszej poprawki odczytał Pan zmianę §4 w uchwale, wskazując, że chodzi o dopisanie 

uchwały na XIV – tak ja zrozumiałam, natomiast w treści mamy podane, że jest to uchwała nr XLV. Ja 

prosiłabym o weryfikację. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Tak, Pani Wójt, słuszna uwaga. Ja zamiast rzymskiej piątki na 

roboczo napisałem rzymską jedynkę i zamiast XLV wyszło XIV. Pani Mecenas, wystarczy takie 

sprostowanie? 

 

- Mecenas Justyna Nowak: Tak, jak najbardziej. Przyjmijmy, że była to oczywista omyłka. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Dziękuję bardzo. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Wójt. Drodzy Państwo, przechodzimy do przyjęcia 

uchwały po wcześniejszych autopoprawkach – uchwala w sprawie uchwalenia i przyjęcia „Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Gniezno do roku 2030”. Poddaję projekt pod głosowanie. 

Radna Maria Brykczyńska? 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radna Kamila Butrymowicz nieobecna. Radny Ciesielski Łukasz? 

 

- Radny Łukasz Ciesielski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Dobrzyński Patryk?  

 

- Radny Patryk Dobrzyński: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Dziel Bolesław? 
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- Radny Bolesław Dziel: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Fryza Jakub? 

 

- Radny Jakub Fryza: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Górna Agata? 

 

- Radna Agata Górna: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Marian Kaźmierczak? 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Lewandowski Zygmunt? 

 

- Radny Zygmunt Lewandowski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan radny Majewski Ryszard? 

 

- Radny Ryszard Majewski: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Modrzejewska Iwona? 

 

- Radna Iwona Modrzejewska: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Nawrocka Wioletta? 

 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Radny Nawrocki Mariusz – jestem za. Pani radna Pajkert Iwona? 

 

- Radna Iwona Pajkert: Jestem za. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jestem za. 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr L/395/2022 z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie uchwalenia 
i przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Gniezno do roku 2030" 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie – 14 obecnych radnych poparło ten projekt.  

Drodzy Państwo, zamykam punkt 2. 

 

3. Zakończenie obrad L nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Wobec wyczerpania porządku obrad, zamykam obrady L 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno. Dziękuję Państwu za przybycie. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: A czy ja mogę zadać jeszcze pytanie Pani Wójt? Nie ma wolnych głosów i 

wniosków? 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Nie ma na sztywno, jest taka możliwość, ale może Pani zadać 

jeszcze. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja chciałam wrócić jeszcze do opracowania PGN, bo tam wyraźnie napisano 

jeżeli chodzi o transport, a już nie wspomnę o budowie ścieżek rowerowych, co bardzo mnie cieszy i 

mam nadzieję, że będą realizowane, to też jest taka wzmianka, że ponad 50% transportu to jest 

tranzytowy transport przez Gminę Gniezno. Moje pytanie – czy możemy coś z tym zrobić, krótko 

mówiąc? Wiadomo, że nie możemy zabronić, żeby przejeżdżali, ale czy w tym momencie jak jest taki 

zapis, możemy starać się, żeby inne podmioty też partycypowały w kosztach np. przebudowy drogi? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Możemy, oczywiście możemy zwrócić się z taką prośbą do innych podmiotów, 

które korzystają z naszych dróg, żeby partycypowały w kosztach, ale to jest tylko i wyłącznie dobra 

wola. To nie wynika z żadnych przepisów. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Bo jeżeli miasto mówi, że mamy się dokładać do tej drogi czy do tej drogi, 

bo mieszkańcy Gminy Gniezno dojeżdżają do miasta, to tak samo jest w drugą stronę, a my się 

dokładamy. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Ale to też jest nasza dobra wola, Pani radna. To też jest nasza dobra wola i Rada 

na to wyraża zgodę. Nie jest to jakoś umocowane przepisami prawa.  

 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja rozumiem. Jeszcze moje drugie pytanie odnośnie jutrzejszego wyjazdu. 

Chciałam się zapytać, bo gmina ogłosiła rozeznanie rynku, jeżeli chodzi o przewóz autobusów. Ile 

podmiotów się zgłosiło? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Ja w tej chwili Pani nie odpowiem, bo na taką dyskusję zupełnie nie byłam 

przygotowana. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze, to na sesji zadam to pytanie.  

 

- Wójt Maria Suplicka: Bardzo proszę. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pani radna, szanujmy porządek. Kolejna sesja będzie, drodzy 

Państwo, 26 maja. 

Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam obrady L nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno. 

Dziękuję Państwu za przybycie. Dziękuję osobom, które obserwowały. Do zobaczenia 26 maja.  



 

13 
 

 

Obrady L nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno zakończono o godz. 9.34. 

 

 

 

          Protokolant:           Obradom sesji przewodniczył: 

         Monika Salska         Mariusz Nawrocki 

                  oraz                    Przewodniczący Rady Gminy Gniezno 

      Monika Ofertowicz  

Biuro Rady Gminy Gniezno      


